
Letna skupščina VVI Brdo,
Viča, Kozarij in Vrhovcev

Čeprav so mnogi težki invalidi in vojne
vdove v visoid starosti, zelo radi pridejo na
svojo letno skupščino. Tako je bilo tudi
letos, ko so do zadnjega sedeža zasedli veliki
prostor pri Pečariču. Predsednica Marija
Plemljeva je kmalu po 15. uri otvorila
skupščino, pozdravila vse navzoče, posebej
pa še delegata z občinske invalidske komisi-
je ter predstavnike ZZB NOV in krajevnih
skupnusti. Skupščino je vodil Ivan Volaj, ki
je ob tej priložnosti zaprosil Franjo Bonovo,
da poda tajniško poročilo in Milko Skokb-
vo, da poda hlagajniško.

Tako smo spoznali delo in prizadevanje
celotnega odbora Združenja vojaških invali-
dov Vrhovci, ki ima v stalni evidenci trenut-
no 104 člane. Obiskujejo bolne in prizadete
zlasti ob njihovih jubilejih, jim zaželijo do-
bro zdravje in jih po svojih finančnih možno-
stih obdarijo. Tajnica je poročala, da so Iani
obiskali Ilovo goro, Dobro polje in se pri
tamkajšnjih obeležjih iz NOB poklonili žr-
tvam za našo svobodo. Ob povratku so se
ustavili še v Ponikvah, kjer so v galanterijski
delavnici zaposlene le invalidne osebe.

Člani skupščine so se seznanili tudi s pro-
gramom dela za leto 1988/89 in ga soglasno

sprejeli. V razpravi na vsa poročila so bila'
postavljena vprašanja glede invalidninskega*
dodatka, o pogojih za oprostitev participaci-
je, o rekreaciji in še čem. Na vse so prisotni
prejeli pojasnila. K tajnici je pristopila člani-
ca Marija in Kozarij - stara 88 let - z željo,
da bi šla rada na rekreacijo v Strunjan, kjer
je sicer že bila in ji je zelo koristilo. Povsem
na mestu je bilo tudi opozorilo člana, da
v Integralovih avtobusih nimajo povsod na-
pisov nad sedežem za voznikom, da je rezer-
virano za invalide. Sklenili so, da o tem
obvestijo Integral in občinski upravni organ.
Podan je bil tudi predlog o višji in s tem
poenoteni članarini ZZB. Člani so se zani-
mali tudi za izlet in prejeli odgovor, da bo
v primeru izvedljivosti le-ta na Bogenšperk
pri Litiji. Seznanili so se tudi s sprememba-
mi v občinskem odboru ZZB NOV, skupšči-
na pa je nove kandidate tudi potrdila. Tudi
predstavniki drugih organizacij in KS so
o delu podali svoje mnenje in zaželeli uspeš-
no delo in sodelovanje tudi v prihodnje. Na
tovariškem srečanju pa je bilo kramljanja
o tem in onem. Z željo, da se kmalu spčt
vidimo, smo se razšli.
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